

# 財團法人林宗毅博士文教基金會 東京大學獎學金申請辦法

- 一、本基金會宗旨為，促進教育事業之發展，獎勵學術，培育本國優秀青年完成其學業，特設置【林宗毅博士東京大學獎學金】。
- 二、本獎學金資助對象為，現就讀於東京大學大學部或大學院之台灣籍留學生，可完成在東京大學之學業，生活上完全自費，需要資助者。如曾接受公費、交流協會、扶輪社或其他社團之獎學金、獎助金者，請詳述。
- 三、本獎學金專案，每年名額由本基金會決定，每名新台幣壹拾萬元，申請案件經本會審核通過後，由本會頒贈。
- 四、申請者須填寫申請表，在申請截止日期之前，檢附下列五項文件，以掛號郵件寄達本基金會，並同時以 E-mail 函知（請務必填寫 E-mail，以便告知審核結果）：

100-45 台北市中正區重慶南路一段 121 號 6 樓

財團法人林宗毅博士文教基金會 收。

Tel : +886-2-2311-7426

Fax : +886-2-2381-5920

E-mail : <drlti.fdn@gmail.com>

1. 申請表及自傳（有關在台之學經歷及在東京大學學習經過，請依序條列）。
  2. 在東京大學之完整成績單，並檢附發表過之相關論文目錄、資料。
  3. 申請人新版身分證與有效期限之護照影本各乙份及二吋半身近照乙張。
  4. 東京大學指導教授推薦函。（任選日文、英文或中文，請附註指導論文主題或研究方向，並請附註 E-mail，以便連絡。）
  5. 東京大學畢業台灣校友推薦函。（推薦人，請附註畢業年月、所得學位及專攻領域，並請註明連絡地址、電話、傳真及 E-mail。）若推薦人尚未加入東京大學台灣校友聯誼會者，請詳細附註在東京大學之學習經歷。
- 五、獲得本基金會獎學金者，在東京大學未完成學業期間，需於每年十二月底前及完成學業時，檢附發表之相關論文資料及有關學習進度與成就，函知本會。
  - 六、逾期不予受理，如申請案件未獲本會審核通過時，原申請表及附件退還。
  - 七、獲得本基金會獎學金者，務必在指定日由本人親自或家長前來代領，否則視為審查不通過。

# **Regulations for Dr. Lin Tsung-I University of Tokyo**

## **Scholarships at DR. LIN TSUNG-I FOUNDATION**

1. Dr. Lin Tsung-I Foundation (hereinafter the “Foundation”), in the desire to promote the development of education and award students with outstanding academic records, duly established the “Dr. Lin Tsung-I University of Tokyo Scholarships.”
  2. Qualification requirements: Students have to be Taiwanese. Students with outstanding academic records and the ability to graduate from the university, and who qualify for a subsidy to finish their studies. Please describe in detail if you have received any other scholarships.
  3. Application shall be submitted for review by the Foundation, which approves and awards NT\$100,000 for each qualified student.
  4. Applicants should submit the application with the appropriate documents listed below by registered mail, and inform us by email: (Please provide your email address for us to notify the result)
    - A. Application form and autobiography. (Please provide your past and future learning experience in Taiwan and University of Tokyo in a timetable.)
    - B. Transcript of University of Tokyo and issued papers or essays.
    - C. Hard copy of ID card and unexpired passport, and a 2-inch photo.
    - D. Recommendation letter from advisor. (Please provide the topic of your papers and professor’s email)
    - E. Recommendation letter from a university alumnus.  
Please include his/her graduation month/year, his/her major and field of research. His/her address, telephone number, fax number and email address are required.
- 6F., No. 121, Sec. 1, Chongqing S. Rd.,  
Zhongzheng District, Taipei 10045, Taiwan  
Dr. Lin Tsung-I Foundation  
Tel: +886-2-2311-7426      Fax: +886-2-2381-5920  
Email: [drlti.fdn@gmail.com](mailto:drlti.fdn@gmail.com)**
5. Students who have not finished his/her studies and are awarded by the Foundation should inform us the academic process, achievements, and issued papers by December every year and before graduation.
  6. Late applications will not be accepted. If the application is not approved by the Foundation, the original documents and attachments will be returned.
  7. Students who are awarded by the Foundation should attend the ceremony in person or by related persons; otherwise, the application is not approved.